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Major Nicolas Essomba (1964 – 2016)
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We are sorry to inform you of the sudden passing of Major Nicolas Essomba, CELE (Air), J5 DGIMO HQ, at his home in Ottawa. He was 52 years old. 
Those who had the pleasure of knowing Nicolas will certainly remember his joyful personality and his professionalism. He was a proud to serve the Canadian Armed Forces and was a model representative of the Branch. 

A proud native of Cameroon, Nicolas joined the CAF in September 2003. After completing his occupation training in 2004, Nicolas was posted to ADM (Mat) where he spent three years before his first posting to the IM Gp with DGIMTSP. Nicolas worked in D IM Secur and CFSSG before moving into the role of J5 at DGIMO HQ in 2014. He was promoted to the rank of Major in December 2013.

Nicolas leaves behind his wife, Yolande and three children, Jean-Martin (21), Leonie (17), and Jack (10). IM Gp, led by Nicolas` work family in DGIMO, will support Yolande and the children throughout this difficult time.

Visits:  

Thursday 9 June 2016 from 1800 – 2100 hours;
Friday 10 June 2016 from 1800 – 2100 hours; and
Saturday 11 June 2016 at 0900 hours.
Location: Hall of Colours, Beechwood National Memorial Centre, 280 Beechwood Ave, Ottawa, ON K1L 8E2.

Funeral Service:

Saturday 11 June 2016 at 1100 hours.
Location: Sacred Space, Beechwood National Memorial Centre.

Burial with Military Honours:

Saturday 11 June 2016 at 1200 hours.
Location: National Military Cemetery of the Canadian Forces

Reception:

Saturday 11 June 2016 1245 – 1600 hours
Location: Beechwood National Memorial Centre – Borden & Fleming Suites

Obituary: http://beechwood.permavita.com/site/MajorNicolasEssombaCD.html?s=40


**************


Nous sommes désolés de vous informer de la mort subite du Major Nicolas Essomba, GE Comm (Air), QG DGOGI J5, à son domicile à Ottawa. Il était âgé de 52 ans.

Ceux qui ont eu le plaisir de connaître Nicolas vont certainement se souvenir de sa personnalité joyeuse et son professionnalisme. Il était fier de servir les Forces armées canadiennes et a été un modèle représentatif de Branche.

Originaire du Cameroun, Nicolas s`est enrôlé dans les FAC en septembre 2003. Après avoir terminé sa formation d'occupation en 2004, Nicolas a été affecté au SMA (Mat) où il a passé trois ans avant sa première affectation à la Gp IM avec DGIMTSP. Nicolas a travaillé dans D Sécur GI et GSPFC avant de passer d`occuper le rôle de J5 au sein du QG DGOGI en 2014. Il a été promu au grade de Major en décembre 2013.

Nicolas laisse derrière son épouse, Yolande et ses trois enfants, Jean-Martin (21), Leonie (17) et Jack (10). Le Gp GI, dirigé par la famille de Nicolas au travail en DGOGI, soutiendra Yolande et les enfants tout au long de cette période difficile.

Visites:  

Jeudi 9 juin 2016 de 1800 – 2100 heures;
Vendredi 10 juin 2016 de 1800 – 2100 heures; et
Samedi 11 juin 2016 à 0900 heures.
Place: Salles des Drapeaux, Centre commémoratif national Beechwood, 280 avenue Beechwood, Ottawa, ON K1L 8E2.

Funérailles:

Samedi 11 juin 2016 à 1100 heures.
Place: Espace Sacrée, Centre commémoratif national Beechwood.

Inhumation avec honneurs militaires:

Samedi 11 juin 2016 à 1200 heures.
Place: Cimetière national des forces canadiennes.

Réception:

Samedi 11 juin 2016 de 1245 à 1600 heures.
Place: Salles Borden & Fleming – Centre commémoratif national Beechwood.

[bookmark: _GoBack]Avis de décès: http://beechwood.permavita.com/site/MajorNicolasEssombaCD.html?s=40
image1.jpeg




